

## 聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會將在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週讀經聚會將交通「哥林多後書」第十一章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。

1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (909)468-5652

2. 週六晚間聚會本週改在喜市老人公寓交誼廳舉行, 7:30 pm 聚會 (562)331-1028

Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30p.m.

English meeting will be held at Louis Xu's house.

四、十月份的收支明細表已張貼在公告欄。

The income statement of October has been posted on the boards.

五、以下為十二月將舉行的幾場音樂福音聚會，願意加入詩班服事的弟兄姊妹，請向沈方迪如姊妹或呂兆慶弟兄報名。

1. 12/10 and 17 週六 (聯合詩班在安納罕和帕撒迪納)

2. 12/23 週五在聖迦谷基督徒聚會(西區)

3. 12/24 週六在迦福市基督徒聚會

The following are musical gospel meetings to be held in December. Please register with sister Rosa Shen or brother Larry Leu to join the choir practice.

1. 12/10 and 17 Saturdays (in Anaheim and Pasadena)

2. 12/23 Friday in San Gabriel Christian Assembly

3. 12/24 Saturday in Culver City Christian Assembly

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



### 主日敬拜聚會

### Sunday Worship

10:00a.m. 擘餅聚會 Breaking of Bread

福音班 Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會 Message Meeting

兒童主日學 Sunday School

### 週二禱告聚會

### Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱 Worship and Pray

### 週五讀經聚會

### Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會 Worship and Study

**Sunday 主日:** 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768  
**Weekday 週間:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288

Website: [www.east.casgv.org](http://www.east.casgv.org)

**亞 4:10** 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼晴、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。

*"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"*

二〇〇五年十一月六日

## 主 日 敬 拜 聚 會

### 一、擘餅聚會：

冷晶，沈保羅

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

### 二、信息聚會：

領詩：沈保羅

翻譯：梁殷宗宣

信息：史伯誠

報告：錢弘

主題：祂未嘗留下一樣好處、不給那些路走對的人

詩歌：150 祂隱藏我魂

詩 84:1 [可拉後裔的詩、交與伶長、用迦特樂器。] 萬軍之耶和華阿、你的居所何等可愛。

詩 84:2 我羨慕渴想耶和華的院宇、我的心腸、我的肉體、向永生神呼籲。〔或作歡呼〕

詩 84:3 萬軍之耶和華我的王、我的 神阿、在你祭壇那裏、麻雀為自己找著房屋、燕子為自己找著菴籬之窩。

詩 84:4 如此住在你殿中的、便為有福、他們仍要讚美你。〔細拉〕

詩 84:5 靠你有力量心中想往錫安大道的、這人便為有福。

詩 84:6 他們經過流淚谷、叫這谷變為泉源之地、並有秋雨之福、蓋滿了全谷。

詩 84:7 他們行走、力上加力、各人到錫安朝見 神。

詩 84:8 耶和華萬軍之 神阿、求你聽我的禱告、雅各的 神阿、求你留心聽。〔細拉〕

詩 84:9 神阿、你是我們的盾牌、求你垂顧觀看受膏者的面。

詩 84:10 在你的院宇住一日、勝似在別處住千日、寧可在我 神殿中看門、不願住在惡人的帳棚裏。

詩 84:11 因為耶和華 神是日頭、是盾牌、要賜下恩惠和榮耀、祂未嘗留下一樣好處、不給那些行動正直的人。

詩 84:12 萬軍之耶和華阿、倚靠你的人、便為有福。

一、經過祭壇而走到聖所

二、經過流淚谷而走到錫安

三、祂未嘗留下一樣好處、不給那些行動正直的人

October 30, 2005

## SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Jing Leng, Paul Shen  
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

### MESSAGE MEETING:

Song Leader: Paul Shen; Interpreter: Michelle Liang

Message: Newman Sze; Announcer: Joseph Chien

**Sermon: NO GOOD THING DOES HE WITHHOLD FROM  
THOSE WHOSE WALK IS BLAMELESS**

Hymns: 150 HE HIDETH MY SOUL

Ps 84:1 How lovely is your dwelling place, O LORD Almighty! 2 My soul yearns, even faints, for the courts of the LORD; my heart and my flesh cry out for the living God. 3 Even the sparrow has found a home, and the swallow a nest for herself, where she may have her young-- a place near your altar, O LORD Almighty, my King and my God. 4 Blessed are those who dwell in your house; they are ever praising you. ((Selah)) 5 Blessed are those whose strength is in you, who have set their hearts on pilgrimage. 6 As they pass through the Valley of Baca, they make it a place of springs; the autumn rains also cover it with pools. 7 They go from strength to strength, till each appears before God in Zion. 8 Hear my prayer, O LORD God Almighty; listen to me, O God of Jacob. ((Selah)) 9 Look upon our shield, O God; look with favor on your anointed one. 10 Better is one day in your courts than a thousand elsewhere; I would rather be a doorkeeper in the house of my God than dwell in the tents of the wicked. 11 For the LORD God is a sun and shield; the LORD bestows favor and honor; no good thing does he withhold from those whose walk is blameless. 12 O LORD Almighty, blessed is the man who trusts in you.

I. Through the Altar to the Holy Temple

II. Through the Valley of Weeping to Zion

III. No good thing does He withhold from those whose walk is blameless